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Schriftelijke vragen ex. Art. 30 van het Reglement van Orde

Betreft: In Rotterdam geen plaats voor Zwarte Piet

BIJ1 staat sinds haar oprichting pal voor een racismevrij kinderfeest in Rotterdam. Het was
een krachtig teken toen de gemeenteraad in 2022 de motie van NIDA  ‘Geen euro subsidie
voor zwarte piet’ aannam. Dit besluit, dat racistische karikaturen uitsluit van gesubsidieerde
Sinterklaasvieringen, markeert een keerpunt in het streven naar inclusiviteit. Op basis
hiervan stelde de wethouder een duidelijke richtlijn op die geldt voor alle Sinterklaasfeesten
met gemeentelijke steun:

Geen traditionele “zwarte piet”, d.w.z. niet zwart geschminkt, met rode lippen, een afro
pruik, oorringen en met een karikaturaal accent. Opties zijn: gekleurde pruiken of geen
pruiken en geschminkt met roetvegen of in allerlei kleuren (die niet egaal donker of zwart
zijn).

Op 29 november 2022 is er een brief verzonden aan alle wijkmanagers om bij het verlenen
van subsidies erop toe te zien dat deze richtlijn in de wijken van Rotterdam uitgevoerd zou
worden.

Zowel in 2022 als in 2023 hebben signalen Rotterdam BIJ1 bereikt dat op verschillende
plekken in Rotterdam deze richtlijn niet gevolgd wordt. In 2023 is de wethouder door



Rotterdam BIJ1 gewezen op het niet naleven van deze richtlijn en is de wethouder gevraagd
op te treden.

We gaan nu weer richting november/december en als Rotterdam BIJ1 maken we ons zorgen
over de Sinterklaasfeesten die in de stad georganiseerd gaan worden en hebben vragen aan
de wethouder:

· Is de wethouder bereid de richtlijn rondom Piet met een begeleidende brief
waarin aangegeven wordt hoe niet naleven gehandhaafd zal worden verzenden
naar alle welzijnspartijen, speeltuinen en andere gesubsidieerde instellingen.

· Kan de wethouder Opzoomer mee instrueren deze stukken voor te leggen aan
iedere aanvrager die subsidie aanvraagt via wijkbudgetten voor Sinterklaas
vieringen

· Kan de wethouder de richtlijnen toevoegen aan beoordelingscriteria voor
subsidies die aangevraagd worden voor Sinterklaasfeesten

· Kan de wethouder aangeven hoe toegezien gaat worden op de naleving van de
richtlijn in Rotterdam en hoe dit proces in voorgaande jaren is verlopen?

· Kan de wethouder aangeven welke maatregelen genomen worden wanneer
organisaties de richtlijnen niet toepassen. Waarbij we aan willen geven dat deze
richtlijnen nu drie jaar bestaat en wij dat voldoende tijd vonden voor wennen en
we de tijd voor waarschuwingen voorbij vinden.

De motie was een belangrijke stap in de richting van een racisme vrij kinderfeest. Laten we
met elkaar voor zorgen dat het niet alleen woorden zijn maar dat we deze omzetten naar
daden. De Rotterdamse kinderen verdienen het.

Met gelijkwaardige groet,

Marchiano van Campenhout

Rotterdam BIJ1


